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Eladó Családi ház, 70 m2, 1 112 m2 telek, Tápióság
25 500 000 Ft ( ~66 035 € )

Tápióságon eladó egy családi ház, amely sokféle lehetőséget
kínál az új tulajdonosának.

Adatlap sorszáma: #696900307

Szobák: 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Átlagos

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Cserépkályha - gáz

Építés éve: 1970

Felújítás éve: Nem volt

Kilátás: Vegyes

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Víz az épületben

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Van

Tv: Kábeltévé

Internet: Nincs

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: JJ

Az Ön kapcsolattartója:

Hegedűsné Gallai Krisztina
Területi képviselő

+36 70 152-1110
gallai.krisztina.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Tápióságon kínálom eladásra ezt a két szobás családi házat! Egy otthon, amely

sokféle lehetőséget kínál az új tulajdonosának. Legyen szó nagycsaládosról,

befektetőről, vagy éppen olyan párokról, akik az állami-támogatásokat szeretnék

kihasználni. Az ingatlan CSOK -ra alkalmas! Az ingatlan magas alapra épült,

falazata tégla. A teraszról az előtérben találjuk magunkat, ahonnan a további

helyiségek nyílnak. A két szoba az utcafrontra néz, amelynek a burkolata jó

minőségű hajópadló. Fűtésről cserépkályha gondoskodik, amit mind a két

szobában  használható, illetve vannak gázkonvektorok is. A folyosó végén van

egy kamra, mellette a konyha és a fürdőszoba. Meleg vizet a villanybojler

biztosítja. A nyílászárók fából készültek, redőnyökkel vannak ellátva. A tető

szerkezete a korához képest jó állapotnak örvend. Az udvarban egy téglából

épült garázs kapott helyet, hátul régi típusú ólak vannak, amelyek állattartásra

alkalmasak. A házhoz nagy terület tartozik, így, ha gazdálkodna, minden

lehetőség adott. Az ház egy része vályog, itt van egy kicsi folyosó, tároló, és egy

nagyobb helyiség is. Az udvar felőli részről van egy nagy pince tárolóval. A

kertben gyümölcsfák találhatók. Központ pár percre, buszmegálló úgy szintén.

Budapesttől 40km-re,közelben 31-es főút, az M0- ás és az M4-es autópályák.

Vasútvonala: Budapest – Keleti pályaudvarra érkező zónázó vonatokkal érhető

el. 10 km Tápiószecső, Nagykáta pedig 15 km. Csendes környék, rendes

szomszédokkal. Nagyon szép és jól fejlődő település, gyakorta szórakoztató

programokat szerveznek a település lakói számára. A legszebb udvarral

rendelkező iskola itt van a környéken, de a bölcsőde és az óvoda is nagyon

szépen ki lett alakítva, ezért a település intézményeibe örömmel járnak a

gyermekek. Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon!Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve! Legyen egy csodás és eredményes napja!

Ich biete dieses Zweizimmer-Familienhaus in Tápióság zum Verkauf an! Ein

Haus, das seinem neuen Besitzer viele Möglichkeiten bietet. Egal, ob Sie eine

große Familie, ein Investor oder ein Paar sind, das die Vorteile der staatlichen

Subventionen nutzen möchte. Die Immobilie ist förderfähig nach CSOK! Das

Anwesen ist auf einem hohen Fundament gebaut, Ziegelmauerwerk. Von der

Terrasse aus gelangt man in die Diele, von der aus sich die weiteren Zimmer

öffnen. Die beiden Zimmer blicken auf die Straßenfront, die mit einem

hochwertigen Fliesenbelag versehen ist. Geheizt wird mit einem Kachelofen, der

in beiden Räumen genutzt werden kann, außerdem gibt es Gaskonvektoren. Am

Ende des Flurs befindet sich eine Speisekammer neben der Küche und dem Bad.

Die Warmwasserversorgung erfolgt über einen elektrischen

Warmwasserbereiter. Die Fenster sind aus Holz und mit Rollläden versehen. Die

Dachkonstruktion ist für ihr Alter in gutem Zustand. Im Hof befindet sich eine

gemauerte Garage, auf der Rückseite des Hauses gibt es alte Schuppen, die für

das Vieh geeignet sind. Das Haus verfügt über ein großes Grundstück, so dass

alle Möglichkeiten für eine Landwirtschaft gegeben sind. Ein Teil des Hauses ist

aus Lehm gebaut, es gibt einen kleinen Flur, einen Abstellraum und einen

größeren Raum. An der Seite des Hofes befindet sich ein großer Keller mit

Lagerraum. Im Garten gibt es Obstbäume. Zentrum ein paar Minuten entfernt,

Bushaltestelle auch. 40 km von Budapest entfernt, in der Nähe der Hauptstraße

31, der Autobahnen M0 und M4. Budapest - Keleti Bahnhof, 10 km nach

Tápiószecső und 15 km nach Nagykáta. Ruhige Nachbarschaft mit netten

Nachbarn. Eine sehr schöne und sich gut entwickelnde Siedlung, mit häufigen

Unterhaltungsprogrammen für ihre Bewohner. Die Schule mit dem schönsten

Innenhof ist in der Gegend, aber auch der Kindergarten und die Kinderkrippe

sind sehr gut ausgestattet, so dass die Kinder gerne in die Einrichtungen der

Gemeinde gehen. Diese Immobilie ist großartig, nicht wahr? Rufen Sie uns an,

um weitere Informationen zu erhalten und einen Termin zu vereinbaren!Wenn

Sie kaufen oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an die Home Manager

Agenten! Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land!

Wenn Sie ein günstiges Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach

einer kostenlosen Beratung aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen! Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

I offer for sale this two bedroom family house in Tápióság! A home that offers

many possibilities to its new owner. Whether you are a large family, an investor,

or a couple looking to take advantage of government subsidies. The property is

eligible for CSOK! The property is built on a high foundation, brick masonry.

From the terrace we find ourselves in the hallway, from where the additional

rooms open. The two rooms overlook the street frontage, which is covered with

good quality tiled flooring. Heating is provided by a tiled stove, which can be

used in both rooms, and there are also gas convectors. At the end of the hallway

is a pantry, next to the kitchen and bathroom. Hot water is provided by an

electric water heater. The windows are wooden and fitted with shutters. The roof

structure is in good condition for its age. In the courtyard there is a brick garage,

at the rear there are old style sheds suitable for livestock. The house has a large

plot of land, so if you were to farm, all the possibilities are there. Part of the

house is made of adobe, there is a small hallway, storage and a larger room. To

the side of the courtyard there is a large cellar with storage. In the garden there

are fruit trees. Centre a few minutes away, bus stop also. 40km from Budapest,

nearby main road 31, the M0 and M4 motorways. Budapest - Keleti railway

station, 10 km to Tápiószecső and 15 km to Nagykáta. Quiet neighbourhood with

nice neighbours. A very nice and well developing settlement, with frequent

entertainment programmes for its inhabitants. The school with the most

beautiful courtyard is in the area, but the kindergarten and the nursery are also

very well equipped, so children are happy to go to the institutions of the

municipality. This property is great, isn't it? Please call for more information and

to make an appointment!If you are looking to buy or sell, please contact the

Home Manager agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the

country! If you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


